
Representantskapsmøte 
Oslo-Akershus Handel og Kontor 

20. september 2022 
Representantskapsmøtet ble avholdt i våre lokaler, Youngstorget 2B Oslo 

20. september 2022 kl. 18.00 – 19.30.  

 

Representanter: 19 med stemmerett møtt 

Tilstede:  John Thomas Suhr, Charlotte Dyrkorn, Fawsi Adem, Rozina Nazar, Ellen Merete 

Thollefsen, Aïcha Traoré, Kan Min Lin, Siri Leithe, Hege Brandhaug, Dalwinder Singh, 

Daniel Walter, Una Paovic, Karl Joakim Fjeldstad, Hilde Moshølen, Morten 

Hermansen, Susanna Rasay, Tormod Aarum, Andreas Olsen og Oddbjørn 

Snekkerbakken 

 

Forfall:   Charlott Pedersen, Trine Dahlstrøm, Kateryna Bilokin, Kine Røssland, Magnhild Otnes, 

Andreas Lindrupsen, Sebahudin Seceragic, Lisa Wensberg og Mikal Kristoffersen 

 

Ikke møtt:  Mona Iren Trøber Schmidt og Mona Øyen 

 

Vararepresentanter: 6 med stemmerett møtt 

Tilstede:  Rehema Wahab, Mari S. Eriksen, Håvard Lundkvist, Alexander Kvedalen, Mathias 

Høyning og Hege Skyttersæter 

 

Forfall:   Nina Brattvoll, Atle Teigen, Elin Dyrdahl, Kim Emil Halvorsen, Linda Blankson, Thomas 

Hagen Grøvslien, Runa B. Laume og Alexander Sandvik 

   

Ikke møtt:  Bjørn Brander, Monica Hekkvang, Marjan Mohammadzadeaezami, Per Øivind 

Eriksen, Sahar Omer, Sofie Brunvoll, Bjørn Berdahl, Frank T. Kristiansen, Magnus 

Buflod, Ole Magnus Eide, Malena Ásbjarnardóttir, Dalia Salih, Aisha Butt, Niklas 

Engelsen, Tomas Søberg og Christian Kaborg 

 

I tillegg møtte Henrik Drivenes fra avdelingsstyret og Sissel Traavik fra Kontrollkomiteen. Begge med 

tale‐ og forslagsrett etter vedtektenes § 7. 

 

Totalt 25 representanter til stede med stemmerett og 2 med tale‐ og forslagsrett. 

 

DAGSORDEN 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

2. Budsjett og virksomhetsplan 2023 

3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen 1 uke før representantskapsmøte 

   



Avdelingsleder John Thomas Suhr ønsket velkommen til representantskapsmøte og ønsket først 

Fawsi Adem opp til talerstolen for å innlede om årets oppgjør mellom Handel og Kontor og NHO 

Service og Handel på Handelsoverenskomsten.  

 

Etter innledningen åpner avdelingsleder Suhr representantskapet og går videre til den formelle delen 

av representantskapet.  

 

 

1. Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Suhr redegjorde for når innkalling, dagsorden og sakspapirer ble utsendt. Samtidig ble det referert til 

dagsorden.  

 

Til ordet:  

Vedtak:   Enstemmig godkjent 

 

Videre gikk han til valg av dirigent for å lede møtet, sekretær og tellekorps. Styret har innstilt på 

følgende:  

 

Dirigent:     Henrik Drivenes 

Sekretær:     Charlotte Dyrkorn 

Tellekorps.     Kontrollkomiteen 

 

Til ordet:    

Vedtak:   Enstemmig valgt 

 

Foreningsleder John Thomas Suhr overlater så ordet til dirigent Henrik Drivenes som begynner med å 

takke for tilliten.  

 

Før konstitueringen er helt over må også forretningsorden vedtas. Drivenes referer til denne muntlig 

samtidig som den vises i sin helhet på storskjerm for representantene.  



 
 

Til ordet:    

Vedtak:   Enstemmig vedtatt 

 

Siden vi nå har godkjent innkalling, satt dagsorden og konstituert oss kan vi fortsette på dagsorden 

og dirigent ber foreningsleder John Thomas Suhr redegjøre for budsjett og virksomhetsplan for 2023. 

 

 

 

 

 

 



2. Budsjett og virksomhetsplan 2022, samt revidert budsjett 2021 

 

Suhr ville først behandle virksomhetsplanen før han gikk over på budsjettene. Dette for å gå gjennom 

både den aktiviteten som har vært, men viktigst for å kunne redegjøre for hvorfor forlagene er slik 

som det er nå. Virksomhetsplanen ble vist på storskjerm under den muntlige redegjørelsen.  

 

Videre gikk foreningsleder til budsjett egne midler og gjennom postene som her var foreslått.  

 

Spørsmål fra salen fra representant 25 Hege Skyttersæter.  

Dirigent viser til at vi skal åpne for debatt etter innledningen og ber representantene om å tegne seg 

til denne.  

 

Foreningsleder Suhr går så videre til å vise budsjett for 2023 på avdelingas midler i regionen. Han 

minner representantene om at dette ikke er noe vi vedtar her, men som innstilles fra regionstyret og 

endelig behandles av forbundsstyret i Handel og Kontor. Under den muntlige redegjørelsen vises 

budsjettet på storskjerm.  

 

 

Henrik Drivenes åpner så for debatt og viser til forretningsorden.  

 

Til ordet:   Representant 13  ‐ Karl Joakim Fjeldstad 

    Representant 3   ‐ Fawsi Adem 

 

Ingen flere inntegnede, vi går da videre til behandling.  

 

Dirigenten behandler budsjett først 

Til ordet:  

Vedtak:  Budsjett 2023 både egne og regionens midler godkjent 

 

 

Dirigent gir ordet tilbake til avdelingsleder som nå går gjennom virksomhetsplanen for 2022. Denne 

er sendt ut med sakspapirene og vises også på storskjerm i salen under redegjørelsen.  

 

Dirigent Drivenes takker for innledningen og åpner for debatt og behandling. 

 

Til ordet:  

 

 

Vedtak:  Virksomhetsplanen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 



3. Eventuelle saker innkommet avdelingsstyret innen 1 uke før representantskapsmøte 

 

Dirigent går så videre til siste punkt på agendaen. Det er innkommet ett forslag til avdelingsstyret fra 

representant Andreas Lindrupsen. Lindrupsen har forfall i dag, dirigent ber derfor foreningsleder 

John Thomas Suhr opp for å redegjøre for forslaget og for styrets innstilling.  

 

Innkommet forslag fra Andreas Lindrupsen:  

«Representantskapet ber styret utarbeide en prosjektplan for verving av flere 

medlemmer og bygging av sterkere klubber. Til finansiering av prosjektet bør det 

ses på tidligere års overskudd, oppspart egenkapital og midler fra HK region øst 

og/eller sentralt. Prosjektplanen bør sette mål for antall nye medlemmer og 

fremtidig kontingent inngang.  Prosjektplanen legges frem for årsmøtet 2023, for 

behandling.» 

 

Innstilling fra styret: 

Styret innstiller på å imøtekomme intensjonen i forslaget med følgende innstilling:  

«Representantskapet ber styret om å utarbeide en prosjektplan for organisering av flere 

medlemmer og bygging av sterkere klubber. I arbeidet skal det også ses på hvordan arbeidet 

kan finansieres med egne midler, midler i region Øst eller i forbundet sentralt. Prosjektplanen 

bør sette mål for antall nye medlemmer og fremtidig kontingentinngang.  Prosjektplanen 

legges frem for representantskapsmøtet høsten 2023 til behandling 

 

 

John Thomas Suhr hadde hatt samtaler med Lindrupsen i forkant og opplyste om at også Lindrupsen 

var enig i styrets innstilling.  

 

Dirigent takket for redegjørelsen og åpner for debatt:  

 

Til ordet:    

Vedtak:   Styrets innstilling er enstemmig vedtatt 

 

 

Da er dagens formelle dagsorden gjennomført, dirigent takker på vegne av dirigentbordet. Han 

minner også om at det fortsatt er mye mat igjen og oppfordrer representantene til å spise. 

Dirigenten opplyser representantskapet om at representant Mathias Lind Høyning har bursdag og vi 

synger til slutt for han. Deretter gir han ordet til avdelingsleder for avslutning.  

 

John Thomas Suhr takket for oppmøtet og samarbeidet og inviterer de som vil til en sosial samling i 

etterkant av møtet. 

 

Møtets varighet kl: 18:00 – 19:10 

 

 

Referent: Charlotte Dyrkorn 


